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Hei, Christel.

Det er veldig positivt at dere vil være med på en dialog om kunsten.

Dere er velkommen til å delta på møtet i morgen, men det blir nok ikke tid til å vise presentasjonen. 
Programmet er meget stramt. Dere er velkommen til å ta del i samtalen under møtet, og til å formidle deres 
synspunkt. For øvrig er de tankene Avinor gir uttrykk for i presentasjonen, veldig godt i samsvar med 
kunstkomiteen sitt syn og Bybanen sin kunstplan, og er langt på vei ivaretatt. 

Når det gjelder spørsmålet om deltakelse i komiteen, må dette behandles av kunstkomiteen selv, og dette 
kan ikke avgjøres til i morgen. Vi skal selvsagt avklare dette snarest.

Vedlagt finner du delplan for Flesland.

Venleg helsing

Ronny Skaar
Seksjonsleiar/Utviklingssjef
Kultur- og idrettsavdelinga | Seksjon for kunst- og kulturformidling

Tlf: 55 23 91 77 | Mob: 930 23 928
www.hordaland.no
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